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 Dato  
4. november 2024 
Kl. 17.00-19.00 

Ansvarlig Tid  Referat 
Afbud: Anne, Thomas C, Kaya, Ida 
Pia deltog fra kl. 17.15 
 

1 Velkomst og godkendelse af 
dagsorden  

Alle 2 B Dagsorden godkendt 
 

2 Godkendelse af referat fra 
møde 10/10-24 

Alle 5 
 

B Referat godkendt og underskrevet. 

3 Nyt fra elevråd Ida, Kaja 10 O • Mona orienterede fra elevrådets sidste møde d. 28. oktober, hvor den 
nye Børne- og unge politik blev drøftet. 

• De to, der har været på kursus som undervisningsmiljørepræsentanter 
holder møde med Mona og deres kontaktlærer i forhold til den 
opgave, de skal have. 

• Der er lukket op for udskolingsklasser i hallen i vinterhalvåret. 

4 Bestyrelsesrummet – hvad 
vil vi gerne bruge det til? 
Oplæg v/Frank og Michael 

Michael og 
Frank 

30 DB Frank orienterede om et møde, der er afholdt i formandskabet, med 
drøftelser af, hvordan skolebestyrelsen og dette rum kan og skal bruges  
Bestyrelsen drøftede dette i tre grupper:  forældrevalgte, 
medarbejderrepræsentanter og ledelse. 
Tilbagemeldinger: 
Forældrevalgte: 

• Vigtigt med fremsendte bilag til økonomiorientering 



 
 

• Gennemgang af principperne på et bestyrelsesmøde, der er et ønske 
om at flere principper får mere kant, i forhold til, hvad der adskiller 
Stilling Skole fra alle andre skoler. 

• Genbesøge vores drøftelser af, hvad er en attraktive skole 

• Udvikling af det pædagogiske tilbud i almen, så der ikke skal 
segregeres så mange til særlige tilbud 

• Principper for brug af to-voksen timer. 
Medarbejderne: 

• Vigtigt med en medarbejder vinkel på arbejdet med bl.a. principperne 

• Formidling til kollegerne 
Ledelsen: 

• Bindeled ud til forældrene på skolen og retur til skolebestyrelsen 

• Engagement på det politiske niveau 

• Sparringspartner til ledelsen i forhold til at kvalificere det arbejde, der 
pågår 

• Bestyrelsesmedlemmerne skal være ambassadører for skole 

• Ikke så meget på dagsordenen, så vi kan komme mere i dybden 

• Genindføre en temadag i starten af skoleåret 

• Varierer arbejdsformer 
 
Formandskabet samler op og vender tilbage til skolebestyrelsen. 
 

5 Nyt vedr. skolefest Boris, Thomas 5 O Boris orienterede om arbejdet i planlægningsgruppen, og det har været en 
meget effektiv og ansvarsfuld gruppe. 
Det er vigtigt for gennemførelsen af skolefesten, at der sidder et-to 
bestyrelsesmedlemmer for bordenden, og at skolens ledelse er 
repræsenteret. 
 

6 Støtteforening eller ad-hoc 
ekspertise? 

Alle 30 DB Skolen har et ønske om at forbedre udendørsområderne. I den forbindelse 
har der tidligere været drøftet muligheden for at oprette en støtteforening. 



 
 

- Formål 
- Hvad er fordelene ved det 
ene og det andet? 
Oplæg v/ledelsen 

En støtteforening kan være afsender på ansøgninger, der ikke kan søges af 
offentlige institutioner. 
En støtteforening kunne skabe økonomi f.eks. via et kontingent, der kan 
bruges som selvfinansiering, som kræves af flere fonde. 
Skolebestyrelsen kunne evt. være bindeled til en støtteforening. 
Thomas orienterede om støtteforeningen ved Nr. Snede skole. 
Skolebestyrelsen er nysgerrige på, hvordan vi evt. kan samarbejde med andre 
i lokalområdet. 
Skolebestyrelsen drøftede om koloniens støtteforeningen kunne udvides til at 
være skolens støtteforening, og vil gå i dialog med støtteforeningen efter 
deres generalforsamling. 
Det kan også være en mulighed at samarbejde med bachelor og 
kandidatstuderende i forhold til at beskrive projekter og ansøgninger. 
Ledelsen mødes med Frank i forhold til at sparre omkring fondsansøgninger. 

7 Nyt fra formand Frank 5 O Intet nyt 

8 Nyt fra medarbejdere HJ, PAK 5 O • Der er afholdt et pædagogisk arrangement for hele skolen omkring 
brug af to-voksentimer og inspiration til det videre arbejde med at 
afprøve forskellige strukturer. 

• Der er 11 lærerstuderende i blokpraktik på skolen i øjeblikket. 

• Der gøres brug af mange materialer fra skole-kirkesamarbejdet 

• Børnene glæder sig til skolefesten 

9 Nyt fra ledelsen ME, ML, TD  5 O • Evalueringen af brugen af to-voksen foregår i flere faser henover 
skoleåret. 

• Der er udarbejdet en 3i1 undersøgelse, der omhandler både det 
fysiske og psykiske arbejdsmiljø og en ledelsesevaluering. 
Efterfølgende har alle medarbejdere deltaget i et dialogmøde i forhold 
til, hvilke handlinger forskellige udfordringer kalder på. 



 
 

 
 

10 Eventuelt 

Herunder punkter til næste 

møde 

Alle 5 B Boris opfordrede til et tættere samarbejde med professionsuddannelserne 
f.eks. ergo- og fysioterapeuter. 
 
Budget 2025: Prioritering af indsatser 
Kommunikation skole-hjem 
Udvælgelse af principper, der skal arbejdes med. 
Kontakt til koloniens støtteforening. 
 


